
 
                                               P R O T O K Ó Ł  NR XXXV/2006
 
                                       Z XXXV SESJI RADY GMINY  MICHAŁÓW
                                                odbytej w dniu 12 maja 2006 roku

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Michałowie 
Sesję rozpoczęto o godzinie 10-tej.

Ponadto w sesji udział biorą:

1.Wójt Gminy – Pan Stanisław Szewczyk

2. Zastępca Wójta – Pani Henryka Gietka Bębenek

3. Skarbnik Gminy – Pani Halina Głombińska

4. Doradca Prawny

5. Sołtysi z terenu Gminy Michałów

6. Mieszkańcy gminy

Ad.1.
Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział „WYSOKA RADO „otwieram

zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie – przywitał wszystkich obecnych stwierdzając 

jednocześnie , że na stan 15 radnych w sesji bierze udział 12 radnych , a zatem Rada Gminy jest 

władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Gminy na sekretarza obrad wyznaczył Wiceprzewodniczącego Rady Gminy

Pana Artura Zycha.

Ad.2.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Panowie radni otrzymali projekt porządku obrad 
dzisiejszej sesji , ale dla przypominienia przedstawię.

1.Otwarcie obrad sesji.

2.Przyjęcie porządku obrad .

3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4.Informacja Przewodniczacego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

5.Sprawozdanie Wójta : 

- z prac między sesjami 

  z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Michałów na lata 1999-2010
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6.Informacja  o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.

7.Rozpatrzenie projekt ów uchwał :

– w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Michałów

–  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok

– w sprawie dopłaty do ceny wody dostarczanej przez Zwiazek Miedzygminny „PONIDZIE”

w Kielcach dla mieszkańców gminy Michałów w roku 2006

– w sprawie likwidacji Samorządowego Przedszkola w Turze Dolnym

– w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na zadania inwestycyjne

dotyczące wykonania dokumentacji projektowej sieci wodociągowej wraz z przyłączami 

i obiektami towarzyszącymi dla miejscowości Góry -Bujnówka, Góry  -Nowa Wieś,

Sadkówka, Kołków, Tomaszów, Przecławka , Polichno, Węchadłów

– w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na zadania inwestycyjne

dotyczące modernizacji mostu na rzece Mierzawa w miejscowości Sędowice

– w sprawie zmian w uchwale NR XXVI/144/2002 Rady Gminy Michałów z dnia 28 czewca 2002 

roku w sprawie podziału gminy Michałów na okręgi wyborcze ustalenie ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym w wyborach do Rad y

Gminy w Michałowie przeprowadzonych w 2002 roku 

– w sprawie nieodpłatnego przejęcia na rzecz gminy Michałów nieruchomości zabudowanej    

stanowiącej własność OSP w Turze Dolnym

– w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/99/2004  Rady Gminy Michałów z dnia 18 marca 2004 r

w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości  Węchadłów

8.Interpelacje i zapytania radnych .

9.Wolne wnioski i informacje.

10.Zamkniecie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił  się z zapytaniem czy Radni wnoszą propozycje zmian do 

porządku obrad sesji .Propozycji nie było.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony porządek obrad sesji poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 12 było za.

Ad 3.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że przechodzimy do następnego punktu porządku obrad 

sesji przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Informuję , że protokół jest wyłożony do wglądu na sali obrad,a także dostępny w biurze rady.

Czy sa uwagi do protokołu.Radny Klamiński moja uwaga ,aby w protokole były zapisy tam gdzie 

są pytania radnych „konkretnie pytanie i odpowiedz kto jej udziela”.

Radny Banaszek w protokole  z ostatniej sesji jest zapis wypowiedz Przewodniczącego Rady 
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Gminy „zamykam zwyczajną sesję „ a przecież sesja została nie zakończona czyli przerwana.

Pani protokolant wyjaśnia , że sesja nie została przerwana , a przegłosowana wnioskiem formlanym 

pozostawienie tych  punktów o których zdecydowali Panowie Radni, natomiast punkty pozostałe 

porządku obrad sesji zostały przeniesione na odrębną następną sesję Rady Gminy.

Wniosek formalny został przyjęty bezwzględną większością głosoów.

Dodam , że w tym czasie w którym głosowano wniosek formalny Pan ,Panie Radny Banaszek 

opuścił salę obrad sesji .

Przewodniczący Rady Gminy po wniesionych  uwagach protokół z poprzedniej sesji poddaje pod 

głosowanie.

W  wyniku głosowania 9 było za, 1 przeciw 2 wstrzymujące.
Ad 4.

Kolejnym punktem obrad  sesji jest informacja Przewodnicącego Rady Gminy o działaniach 

podejmowanych w okresie miedzysesyjnym.

Przewodniczący Rady Gminy informuje :

- uczestniczyłem w  uroczystościach związanych z obchodami świeta 3 Maja

   w Pińczowie i obradach sesji Powiatu

     - uczestniczyłem w obchodach Sw. Floriana , która to uroczystość odbyła się we Wrocieryżu

        z udziałem strażaków całej gminy

Ad. 5 .

Przewodniczący Rady gminy przystępuje do kolejnego punktu porządku obrad sesji i prosi Wójta 

Gminy o przedstawienie sprawozdania z prac między sesjami jak również sprawozdania z realizacji 

Strategii Rozwoju Gminy Michałów na lata 1999-2010.

Wójt Gminy informuje :

– odbyło się spotkanie w Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim gdzie byli przedstawiciele 

Ministerstwa Rozwoju Regionalnego , gdzie tematem był Rządowy Program Strategii

i Program Strategii Województwa Świętokrzyskiego

– uczestniczyłem w kontroli wodociągowania przeprowadzonej przez Państwoowego Inspektora

Nadzoru Budowlanego , inwestycja którą gmina realizuje przebiega obok wykopalisk 

archeologicznych i to właśnie na terenie naszej gminy między innymi w miejscowości 

Zagajówek natknięto sie na piec wapienny , który świadczy o erze przeworskiej , która na tym 

terenie się znajdowała

 w Urzędzie odbyło sie spotkanie Przedstawiciela Departamentu Rolnictwa 

z rolnikami  naszej gminy, tematem spotkania była pomoc rolnikom w tworzeniu grup 

producenckich , wymiana doświadczeń , a w tym przypadku dotyczyła plantatorów warzyw i 

ziół
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dodam , że jeżeli rolnicy będą zaangażowani w te sprawy i będą chętni to gmina pomoże.

– uczestniczyłem w spotkaniu z okazji Święta Konstytucji 3 Maja 

z naszej gminy była również delegacja z kwiatami pod pomnikiem 

– informuję , że odwiedziła nas Dominika Bielecka , która pracuje w Wyższej Szkole Zarządzania 

Warszawie pisze prace doktorską , której temetem jest nasza gmina ,która jest jedną  z niewielu 

gmin w Województwie Świętokrzyskim mogąca się pochwalić  wysokim współczynnikiem 

pozyskiwania środków z zewnątrz mimo tak małych dochodów gminy.

-przeprowadzono kontrolę w SZOZ Michałów , która to w w całości nie została zakończona 

.kontrola obejmowała całość zagadnień  działalności finansowej ,kontrola będzie jeszcze 

prowadzona ,ale muszą być przygotowane dokumenty termin do końca czerwca 2006r.

Radny Kowalczyk czy księgowa SZOZ była poinformowana o kontroli wcześniej.

Wójt Gminy odpowiada , że była.

Radny Kowalczyk  mam uwagę co do terminu 30 czerwca  ja uważam , że do końca maja mają 

być dokumenty.

Radny Ziółkowski  przecież w Statucie jest zapis jak powinny wyglądać kontrole w jednostkach 

organizacyjnych.

Radny Banaszek mówiłem , żeby powołać biegłego rewidenta i żeby dokonał kontroli, dlatego 

proponuje powołać rewidenta już cztery lata prosimy o kontrolę w SZOZ-zie.

Dlatego stawim wniosek o dokonanie kontroli przez biegłego rewidenta.

Doradca prawny wyjaśnia , że Radny Ziółkowski pomylił pojęcia kontroli , kto może 

kontrolować SZOZ ,dlatego proponuję aby sie zapoznać z przepisami ustawy .

Radny Banaszek już dawno mówiłem , że nie ma radcy , nie wiemy kto to jest.

Pan Doradca wyjaśnia ,że już tyle razy Panu Radnemu Banaszkowi tłumaczyłem i prosiłem , aby 

sie zapoznał z umową , która jest zawarta między kancelarią radców prawnych , a Urzędem 

Gminy , dlatego pytam jak mam Pana przekonać.

Radny Koziara , ja pomijam procedurę  kontroli , ale przecież mówiłem , żeby takową 

przeprowadzić ale Panowie nie słuchali.Należałoby temat ten wyjaśnić.Jest to sprawa bardzo 

poważna.

Dlatego propozycja Radnego Banaszka jest słuszna , przecież w tamtej kadencji jak i w tej 

przekazano tyle środków dla SZOZ i nie wiemy czy słusznie.

Radny Ziółkowski czy jest powiadomienie kierownika o kontroli.

Radny Klamiński , że w służbie zdrowia było żle i w tamtej i w tej kadencji było wiadomo, 

przeciez Pani księgowa cały czas kłamała nie panowała nad finansami.

Ciągle zadawałem pytania czy są długi ,w sprawozdaniach trudno było cokolwiek widzieć 

Od czasu mojego uczestnictwa w Komisji Rewizyjnej sprawozdania były , ale nic z nich nie 

4



można było sie dowiedzieć.Dlatego dałbym szansę tej komisji , która to robiła do końca maja.

Wójt Gminy odpowiada , każdy może zgłaszać ,ale przecież kontrolujący musi mieć 

dokument,bo ksiegowa zgodnie z poleceniem musi dokument przygotować.Dlatego czy Panowie 

radni chcecie firmę która będzie kontrolowała , wszystkie operacje finansowe sa pod kontrolą

ale jest jednoznaczne , że dokumenty muszą być i jest komisja która to sprawdzi.

Ze strony urzędu nie ma żadnego problemu , komisja powołania będzie kontrolować zgodnie z 

waszym życzeniem.

Radny Koziara to Pan chce dac czas Ksiegowej na przygotowanie dokumentów, przecież 

trzeba sprawę wyjaśnić.Rodzi sie pytanie , że ta Pani nie potrafi dać sprawozdania.

Radny Kowalczyk przecież rzucanie haseł przestępstaw to jest za wcześnie , brak dokumentów 

nie jest sygnałem , aby można sprawę kierować do organów ścigania ale kontrola co zastaje to 

pisze  każda kontrola daje  zalecenia.

Wójt Gminy przecież kierowników w Ośrodku było wielu , jeżeli któryś z Panów radnych wie 

o przestępstwie to również bierze udział w nim.

Radny Tyburczyk muszę powiedzieć , że odczuwam  wielkie niezadowolenie , bo na ostatniej 

sesji było , że są oszczędności i to duże .

Musimy sie zastanowić i doprowadzić do porządku , każda złotówka winna być zapisana.

Radny Klamiński proponuje , aby na sesji następnej przedłożyć czytelny protokoł jak wygląda 

sytuacja. Przecież pani Skarbnik zna się na tych sprawach, natomiast nie brońmy ksiegowej 

SZOZ. Ja osobiście wierzę ,  że Pani Skarbnik nie dopuści do żadnych nieprawidłoości.

Radny Klamiński zgłasza wniosek formalny o dokonanie kontroli gospodarki finansowej 

od czasu powołania SZOZ.

Radny Ziółkowski prosi o zapis w protokole , że nie będę brał udziału w tym procedensie.

Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Klamińskiego poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 10 było za , 1 przeciw , 1 wstrzymujący.

Po dyskusji sprawozdanie Wójta zostało przyjęte.

Ad.6.
Przewodniczący Rady Gminy prosi  Zastępcę Wójta o przedstawienie informacji o realizacji 

uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji .

Zastępca Wójta przedstawiła informację – informacja została przyjeta.

Przewodniczący Rady Gminy ogłasza przerwę .Po przerwie wznawia obrady sesji.

Ad.7 

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porz ądku obrad sesji jest 

projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystosci i porządku na terenie gminy 
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Michałów”

Przewodniczacy Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.

Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opionia pozytywna.

Przewodniczacy Rady Gminy prosi Przewodniczacgo Komisji Zdrowia , Oświaty, Kultury 

Bezpieczeństwa Publicznego , Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego o przedstawienie opinii.

Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.

Przewodniczący Rady Gminy prosi o dyskusję.

Radny Koziara w projekcie tej uchwały jest zapis , że pojemniki na śmieci zapewnia gmina.,ja 

mam pytanie skąd środki .

Radny Klamiński przecież  jest to rola gminy ,dlatego zobowiązać Wójta Gminy do 

przeprowadzenia zebrań na wsiach .

Radny Koziara dlatego ja proponuje , aby w Rozdziale IV pkt 1 zapisać  skąd będą środki na 

zapewnienie koszy, pojemników na śmieci.

Wójt Gminy odpowiada , że przeciez zebrania odbyły sie nawet z udziałem Policji i 

uczestniczyli w nich przecież rolnicy . W innych gminach dla przykładu to  rolnicy przekazali 

kompetencje gminie aby zorganizowała odbiór śmieci opodakowując się , albo trzeba 

przeprowadzić referendum .Przecież firmy chętne są ,które będa zabierać, dlatego w przyszłym 

roku w budżecie trzeba wydzielić środki na zakup pojemników, ale najważnieszą rzeczą jest jak 

mieszkańcy zdecydują. Musimy sobie zdawać sprawę , że wyegzekwowanie środków od 

podatnikó będzie bardzo trudne.

.Przewodniczący Rady Gminy po dyskusji prosi o przegłosowanie projektu uchwały z 

wprowadzoną poprawką w $ 15 Regulaminu ust. 4 dotyczacy wykreślenia wyrazu „Skrzypiów” 

Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 8 było za 3 wstrzymujące.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym punktem jest projekt uchwały w spawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok.

Przewodniczacy Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.

Przewodniczacy Komisji przedstawia opinie- opinia pozytywna.Przewodniczący Rady Gminy 

prosi Skarbnika Gminy o wyjaśnienia co do zaproponowanych zmian .

Skarbnik Gminy przedstawia i jednocześnie wyjaśnia celowość wprowadzonych zmian.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekreatarza obrad o odczytanie projektu uchwały w sprawie 
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wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2006 rok.

Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy projket uchwały poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 10 było  za  na 10 obecnych na sali obrad.

Następnym punktem jest projekt uchwały w sprawie dopłaty do ceny wody dostarczanej przez 

Związek Miedzygminny „PONIDZIE” w Kielcach dla mieszkańców gminy Michałów 

w roku 2006 .

Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.

Przewodniczący Komisji przedstawia  opinie- opinia pozytywna.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały 

Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie projekt uchwały.

W wyniku głosowania 11 za   

Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest projekt uchwały w sprawie likwidacji 

Samorządowego Przedszkola w Turze Dolnym.

Przewodniczący Rady Gminy w związku z nieobecnością na sesji Przewodniczacego Komisji 

Zdrowia Oświaty ,Kultury Bezpieczeństwa Publuicznego ,Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego 

prosi Panią Matuszczyk o przedstawienie opinii.

Pani Radna Matuszczyk przedstawia opinie – opinia pozytywna.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie  projektu uchwały.

Sekretarz obrad odczytuje projket uchwały.

Przewodniczacy Rady Gminy projekt uchwały w sprawie likwidacji Samorządowego 

Przedszkola w Turze Dolnym poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 6 było za 4 przeciw ,1 wstrzymujący.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że w materiałach na sesje Panowie Radni otrzymali 

projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na zadania

inwestycyjne dotyczące wykonania dokumentacji projketowej sieci wodociagowej wraz z 

przyłączami i obiektami towarzyszącymi dla miejscowości :Góry -Bujnówka,Góry -Nowa Wieś, 

Sadkówka , Kołków, Tomaszów, Przecławka, Polichno, Węchadłów.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczacego Komisji Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
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Przewodniczący Komisji przedstawia opinie- opinia pozytywna.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.

Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.

Przewodniczacy Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za.

Przewodniczący Rady Gminy  informuje , że kolejnym punktem porzadku obrad sesji jest 

projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na zadania 

inwestycyjne dotyczące modernizacji mostu na rzece Mierzawa w miejscowości Sędowice.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno 

Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.

Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.

Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 10 było za 1 przeciw.

  
Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 

NR XXVI/144/2002 Rady Gminy Michałów z dnia 28 czerwca 2002 w sprawie podziału gminy 

Michałów na okręgi wyborcze ustalenie ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych 

w każdym okręgu wyborczym w wyborach do Rady Gminy w Michałowie  przeprowadzonych 

w 2002 roku.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.

Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 11 było za.

Następnym punktem porządku obrad sesji jest projekt uchwały w sprawie  nieodpłatnego 

przejęcia na rzecz gminy Michałów nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność OSP w 

Turze Dolnym.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno 

Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.

Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.

Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
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W wyniku głosowania 8 było za 3 wstrzymujące.

Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

Nr XV/99/2004 Rady Gminy Michałów z dnia 18 marca 2004 roku w sprawie zbycia 

nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Węchadłów.

Przewodniczący Rady Gminy prosi o dyskusję.

Wójt Gminy wyjaśnia , że budynek banku w Węchadłowie jest usytuowany na dwóch działakach

tj. gminy i Państwa Zarębów.Dlatego prośba do państwa byście zdecydowali, albo sprzedajemy 

,albo wydzielamy środki na remont i wykonanie pozostałej części.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.

Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 9 przeciw, 2 wstrzymujące .

    ZAPYTANIA I WNIOSKI
1.Radny Klamiński mam pytanie czy wpływają środki z POM-u w Węchadłowie

2.Radny Janus sprawa mostu w Sędowicach , projekt zrobiony i co dalej.

3.Radny Janus kiedy będzie przetarg na kamien.

4.Pan Wójcik pytanie do Zastępcy Wójta , kiedy będzie przetarg na wodociągowanie 

   Michałowa, ile przyłączy i ile osób wpłaciło

Wójt Gminy informuje, że grunt POM-u w Węchadłowie jest w wieczystym użytkowaniu przez 

Pana Jędrychowskiego z Jędrzejowa.

Sprawa mostu przecież to nie ja decyduje , a Panowie radni ,ja tylko realizuje to co Rada Gminy 

podejmie.

Odnośnie kamienia  to przecież Rada Gminy ustaliła  , że w pierwszej kolejnośći asfaltujemy a 

póżniej  wozimy kamień i remontujemy.

  

     

       Wobec wyczerpania sie porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy powiedział 

zamykam zwyczajną sesje Rady Gminy w Michałowie dziękując wszystkim za udział.

Sesja zakończona o godzinie 14 -tej/
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